
Zápis ze zasedání SKAS dne 29.11.2004

Přítomni: M. Dienstbier, M. Rudišin, J. Verfl, O. Zajíček, J. Zlomek
Nepřítomni: J. Houštěk, L. Schmiedt, R. Sýkora

Program:

1. Schválení programu a zápisů z předchozích dvou zasedání
2. Informace z předsednictva
3. Studentská anketa
4. Prospěchová stipendia
5. Tělesná výchova
6. Různé

Zasedání začalo v 20:30 a řídil jej J. Zlomek.

1 Schválení programu a zápisů z předchozích

dvou zasedání

Program a zápisy z předchozích dvou zasedání byly schváleny tichým souhla-
sem.

2 Informace z předsednictva

J. Zlomek informoval o níže uvedených tématech, o kterých se jednalo na
zasedání předsednictva AS MFF:

• informace o průběhu voleb do AS UK
• návrh na úpravu Studijního a zkušebního řádu MFF
• návrh na úpravu Statutu MFF
• navrhované úpravy Studentské ankety
• vyhlášení voleb do AS MFF
• tělesná výchova



3 Studentská anketa

M. Dienstbier podrobně informoval o stavu přípravy návrhu na úpravu Stu-
dentské ankety. Zbývá jediný bod, ve kterém ještě nedošlo ke shodě s vedením
fakulty. Jedná se o zveřejňování výsledků ankety u předmětů, které hodnotil
malý počet studentů. SKAS je pro zveřejňování a sledování i těchto předmětů
a pověřil M. Dienstbiera prosazováním této záležitosti.

SKAS také diskutoval o seznamu otázek a shodnul se na následujících otáz-
kách:

1. Srozumitelnost výuky
2. Uspořádanost látky / struktura přednášky
3. Zajímavost a podnětnost výuky
4. Vztah učitele ke studentům
5. Celková kvalita výuky
6. Korektnost posuzování znalostí u zkoušky/zápočtu
7. Obtížnost předmětu
8. Znalosti studenta

4 Prospěchová stipendia

SKAS podrobně diskutoval o možných vylepšeních Stipendijního řádu. Poté
proběhla následující orientační hlasování.

Usnesení: SKAS podporuje zrušení konstanty 1.4 omezující prospěch stu-
dentů pobírajících prospěchové stipendium.

Hlasování: 1-3-1

Usnesení: SKAS podporuje zvýšení konstanty 1.4 omezující prospěch stu-
dentů pobírajících prospěchové stipendium na 1.5.

Hlasování: 3-1-1

Usnesení: SKAS podporuje zvýšení konstanty 1.4 omezující prospěch stu-
dentů pobírajících prospěchové stipendium na 1.6.

Hlasování: 1-3-1

Usnesení: SKAS podporuje zavedení konstanty 1.0, která by říkala, že
student se stipendijním průměrem menším nebo rovným této konstantě by
(za splnění relevantních podmínek) stipendium vždy dostal.

Hlasování: 4-0-1

Usnesení: SKAS podporuje, aby se studenti ve vyšších ročnících (4. a 5.)
nerozdělovali pro účely výpočtu stipendijního seznamu do několika skupin.

Hlasování: 2-3-0



5 Tělesná výchova

Některá místa na tělesné výchově se uvolnily, problém již tedy není akutní.
V případě potřeby je možné uskutečnit jednání s vedením Katedry tělesné
výchovy, aby rozšířilo nabídku kurzů.
SKAS navrhuje uspořádat na webových stránkách anketu v tomto znění:

Studenti MFF, souhlasíte s tím, aby tělesná výchova nebyla ve 2. a vyšším
ročníku povinná, ale volitelná?

• ano
• ne
• netýka se mě to

6 Různé

J. Zlomek informoval o tom, že se připravují webové stránky pro studenty ze
zahraničí. Bylo by vhodné, aby tam byly také informace od studentů týkající
se témat, o kterých ví studenti víc než fakulta, např. o kolejích atd.

M. Dientbier informoval přítomné o schůzce s fakultní koordinátorkou pro-
gramu Erasmus doc. Hrachovou. SKAS se chce zapojit do propagace zahra-
ničních studijních pobytů mezi studenty.

Zasedání skončilo v 22:05
zapsal J. Zlomek


